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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

ln juli - augustus is de bewoners enquête 2021 gehouden. Naar wij weten is dit in eenzelfde vorm
gedaan als voorgaande jaren. Zowel tijdens de behandeling van de bewoners enquête in de

commissie vergadering 19-11-2018 (BE2017) als wel op 10-09-2020 (BE 2019) is de Roosendaalse

Lijst kritisch geweest over de wijze van afname van de enquête en de response in zijn geheel en in de

diverse leeftijdscategorieën. ln beide commissievergaderingen heeft de wethouder toezeggingen
gedaan hier naar te gaan kijken en waar nodig verbeteringen aan te brengen. ln de

commissievergadering van 10-09-2020 is tevens de toezegging gedaan om de mogelijkheden te

onderzoeken wat betreft het verlagen van de leeftijd voor deelname aan de enquête.

Bij het overzicht in de bewoners enquête 2O17 en 2019 inzake de verdeling naar leeftijdsgroep en

geslacht in de populatie en de steekproef staat exact twee keer eenzelfde conclusie: "Er hebben in
verhouding iets meer vrouwen meegedaan aan het onderzoek, de mannen zijn daardoor iets

ondervertegenwoordigd. Ook hebben er relatief veel ouderen (50-plus) meegedaan en zijn de
jongereleeftijdsgroepen (tot 40 jaar) in de respons ondervertegenwoordigd."

De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vragen:

1. ls er deze keer naast de traditionele wijze van afnemen en benaderen van de bewoners ook
gekozen voor een modernere en/of toegankelijker manier?

2. Wij hebben een publicatie op Facebook gezien. Via deze link kwam men ook op de traditionele
vragenlijst uit. Waarom is er via dit medium niet voor gekozen om voor jongeren en praktisch

opgeleiden op een meer uitnodigende manier de enquête af te nemen?

3. Heeft u gebruik gemaakt van andere (social media) kanalen om de bewoners te bereiken?

4. Wat is deze keer de leeftijdsgrens geweest voor het invullen van de enquête?

5. Kunt u voorafgaand aan het publiceren van de resultaten aangeven wat de response is geweest
qua leeftijdscategorie en opleiding? ln hoeverre is dit representatief voor de gehele gemeente?

6. Bent u bereid wanneer de response in het algemeen of in bepaalde leeftijdscategorieën in het

bijzonder (te) laag blijkt te zijn om alsnog een andere wijze van afnemen uit te zetten om een

representatiever beeld te verkrijgen?

Namens de fractie van Roosendaalse lijst,

Sjef van der Touw en René van Broekhoeven
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Ad 1.

Naast een schriftelijke uitnodiging naar 8.500 inwoners is er ook een link gedeeld op facebook. Ook is

in de schriftelijke uitnodiging een QR-code opgenomen, hiermee konden inwoners kiezen voor
digitaal invullen. Daarnaast is er een aparte vragenlijst uitgezet onder jongeren waarbij gebruikt is
gemaakt van de tool Swipocratie.

Ad2.

Er zijn verschillende publicaties uitgezet op facebook, voor jongeren is een aparte publicatie gemaakt

en gepubliceerd.

Ad 3.

Er is gebruik gemaakt van facebook, twitter en instagram

Ad 4.

Voor de steekproef is de leeftijdsgrens vanaf 16 jaar aangehouden, bij de vragenlijst voor jongeren is
geen leeftijdsgrens aangegeven.

Ad.5

Dit wordt opgenomen in de rapportage bij het hoofdstuk Onderzoeksverantwoording.

Ad 6.

Wanneer de resultaten na weging niet representatief zijn, is er zeker mogelijkheid om nader

onderzoek uit te zetten.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roose

De secretaris, De bu


